

佛光山波士頓三佛中心 2025 年供僧道糧功德勸募通啟

各位護法信徒 吉祥:

佛光山自開山以來,承蒙諸位護法信徒長期護持,使本寺僧眾得以安心辦道、弘法利生。今逢僧寶節即將屆臨,故爰例發起道糧勸募。依據佛制,供佛齋僧其意義在於:

不是供養熱鬧,而是供養辦道;不是供養個人,而是供養大眾,不僅供養一餐,而是供養 全年;不僅供養一時,而是供養未來。素仰大德具正知正見,熱心護法,敬請隨喜贊助, 或鼓勵親友,廣植福田,則功德無量矣。

本寺全體大眾,為感謝護法信徒捐獻道糧長期供養僧眾,於國曆 2025 年 8 月 28 日至 31 日(週四至週日) 與紐約道場一起啟建梁皇寶懺及三時繫念法會,所有法會及供僧道糧功德回向各位護法信徒之現生父母延年益壽,過往先靈上升佛國。

供僧道糧功德項目如下:

僧服	海青袈裟	飲食供養	醫療供養	僧鞋襪	其他
US\$200	US\$150	US\$120	US\$120	US\$50	金額隨喜

敬頌

向前有路 光明在望

佛光山波士頓三佛中心 謹啟

地址: 711 Concord Ave., Cambridge, MA 02138 電話: (617)547-6670 Website: www.fgsbtboston.org

佛光山波士頓三佛中心 2025 年度供僧道糧功德登記表

聯絡人	中文		英文		登記日期		
電話 (H)	(C)			電垂	js		
地址							
功德項目	功德芳名	功德金	功德項目	1	功德芳	名	功德金
□僧服□袈裟□鞋襪□飲食□醫療□其他			□僧服□袈裟□□飲食□醫療□				
□僧服□袈裟□鞋襪 □飲食□醫療□其他			□僧服□袈裟□□飲食□醫療□				
□僧服□袈裟□鞋襪□飲食□醫療□其他			□僧服□袈裟□□飲食□醫療□				
□僧服□袈裟□鞋襪□飲食□醫療□其他			□僧服□袈裟□				

支票抬頭請寫 Please make check payable to FGBT

功⁄ 卦·	明人/七西#	刷卡(卡號晶後4位):	二 飈 單#	~ 如 1
功神契:	現全/ 古亜#	刷卡(卡號晶後4位)・	- 脇 里井	經 辦 人・



2025 Fo Guang Buddhist Temple Boston Sangha Offering

Auspicious greetings to all devotees and Dharma friends:

Since the establishment of Fo Guang Shan, we have received continuous supports from our devotees, allowed Venerable to practice Buddhism and spread Dharma without obstructions. The annual Sangha Day is approaching, and it is one of the most important Buddhist Festival. It is a celebration in honor of the Sangha, or the Buddhist community. According to the Buddhist tradition, one may cultivate tremendous merits by making offerings to the Sangha, and practice filial piety by dedicating the merits to their parents and ancestors, and to all the sentient beings. The best way to make offerings to the Triple Gem and support the monastery is to make offerings to the monastic community rather than to just one person or a small number of people; to make offerings for the entire year rather than for only one meal; to make offering consistently rather than just for the present. In this way, one is supporting the Sangha and helping them practice and spread Buddhism, and therefore make this practice with deepened meaning.

To thank all the devotees and Dharma friends for their kind support, Fo Guang Buddhist Temple Boston and Fo Guang Shan New York Temple will conduct the Emperor Liang Dharma-Service of Filial-Piety & Gratitude and the Amitabha Triple Contemplation Service from August 28 to August 31, 2025. Merits gained from this Dharma service will be shared with our loved ones so that the living may have longevity and good health, and the departed can be reborn in the Buddha's pure land.

Fo Guang Buddhist Temple Boston

Merit Items:

Robe Offe	ering	Bedding Offering	Food Offering	Medicine Offering	Shoes Offering	Other Offering
US\$20	00	US\$150	US\$120	US\$120	US\$50	Open Donation

Address: 711 Concord Ave., Cambridge, MA 02138 | Website: www.fgsbtboston.org Tel: (617) 547-6670 | E-mail: boston@ibps.org

------ Please make check payable to FGBT-----

Fo Guang Buddhist Temple Boston of Sangha Offering Registration Form

Contact Person Chinese Name		Englis	sh Name		Date	
Telephone (H)	(C)			E-Mail		
Address						
Merit Item	Name of Benefactor	Amount	Merit Item	Name of B	enefactor	Amount
□Robe □Bedding □Shoes □Food □Medicine □Other			□Robe □Bedding □Shoes □Food □Medicine □Other			
□Robe □Bedding □Shoes □Food □Medicine □Other			□Robe □Bedding □Shoes □Food □Medicine □Other			
□Robe □Bedding □Shoes □Food □Medicine □Other			□Robe □Bedding □Shoes □Food □Medicine □Other			
Please make check pa	avable to FGBT					·

Donation_____ Cash / Check #____ Credit Card (last 4 digit) _____ Receipt #_____